
Bestyrelsesmøde i Ejerforeningen Juulsborg 17. januar 2018 
  
Til stede: Hans, Jakob, Jørgen, Christina (referent) 
  
Dagsorden 
1. Byggesag 
2. Vinterberedskab 
  
Ad 1 
Selve byggeprojektet: Udbudsmaterialet er ved at være klart, det forventes i indeværende 
uge. Samarbejdet med projektleder Michael Idorff 
Det administrative samarbejde: Samarbejdet med Dion Brunum, som deltog i vores 
generalforsamling, synes fortsat vanskeligt. Jørgen har med en omhyggelig udarbejdet 
oversigt forsøgt at udfordre ham på de opgaver, han mener, han skal løse i forbindelse 
med byggesagen, idet bestyrelsen mener, en del af disse allerede er omfattet af vores 
almindelige administration. Det er bestyrelsens opfattelse, at Dion Brunum primært skal 
være behjælpelig med fremlæggelse på generalforsamlingen og indhentning af lånetilbud 
fra banker.  
Dion Brunum har tilkendegivet, at han fastholder planen, og at Datea ikke ønsker at udføre 
arbejdet, såfremt vi udfordrer sagen yderligere, idet de allerede har brugt meget tid på 
opgaven. I så fald vil vi modtage en faktura for medgået tid – den forventer vi vil blive høj.  
Der har tidligere været frustrationer i forbindelse med samarbejdet med Dion Brunum. På 
generalforsamlingen fremlagde han ikke byggeprojektet, som det ellers var aftalt skriftligt, 
og han var meget modvillig i forhold til at indskrive Dateas ”forglemmelse” i referatet.  
Da bestyrelsen havde møde med projektleder på byggeprojektet, deltog Dion Brunum på 
eget initiativ, og her gik meget af hans tid med at klage over, hvor forfærdelig en oplevelse 
det havde været for ham at deltage i vores generalforsamling.  
Endelig har bestyrelsen ikke modtaget noget forslag til aftale fra ham før 18/10.   
 
CW forsøger at komme i kontakt med en højerestående i Datea, som måske kan hjælpe 
os på vej i forhold til et mere frugtbart samarbejde.  
 
Ad 2 
Vinterberedskabet ser ud til at fungere.   
 
 
Nyt møde aftalt til onsdag den 31. januar kl. 17 hos Hans.   


